
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 19/10/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Ιατρική υποστελέχωση στο Ακτινολογικό του Νοσοκομείου Άρτας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, η Ένωση Ιατρών Νοσοκομείων Ηπείρου (ΕΙΝΗ), δια Δελτίου 
Τύπου της, καταγγέλλει την τραγική κατάσταση ιατρικής υποστελέχωσης στο 
Απεικονιστικό Εργαστήριο του Νοσοκομείου Άρτας. Χαρακτηριστικά, η εν λόγω 
αναφέρει γενικώς ότι «αντί να γίνονται οι αναγκαίες προσλήψεις γιατρών 
Ακτινοδιαγνωστών (Ακτινολόγων), οι διοικήσεις και η κυβέρνηση από τη μία 
εξαναγκάζουν σε έκνομη υπερεργασία τους εναπομείναντες γιατρούς και από την άλλη 
ταυτόχρονα προωθούν την ιδιωτικοποίηση της διαγνωστικής λειτουργίας των δημόσιων 
νοσοκομείων». Επιπρόσθετα, τονίζει ότι «ο Διοικητής του Νοσοκομείου Άρτας συνεχίζει 
να στέλνει “εντέλλεσθε” σε γιατρούς για μεγάλη υπέρβαση του προβλεπόμενου ορίου 
εφημεριών ανά μήνα». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως προβείτε στην άμεση κάλυψη με τρεις (3) μόνιμους Ακτινολόγους, 
ώστε το Ακτινολογικό Τμήμα του Γ. Ν. Άρτας λειτουργήσει εύρυθμα; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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